

Title (en)

Material preparation for a smoking article.

Title (de)

Materialzubereitung für einen Raucherartikel.

Title (fr)

Préparation de matériau pour un article à fumer.

Publication

EP 0567891 A1 19931103 (DE)

Application

EP 93106338 A 19930420

Priority

CH 135792 A 19920428

Abstract (en)

In order to produce the smoking article by hand, the smoker rolls a plurality of substantially rectangular tobacco leaf blanks (10) to form a bundle (14). The bundle is then rolled into a wrapper blank (12) which is for example rhomboidal in shape and is likewise cut from the tobacco leaf or from tobacco sheet, forming the article ready for use. For the insert bundle (14), the smoker can assemble an individual blend of different types of tobacco. It is also possible for bundles to be stored by the smoker himself or produced as a semi-finished product by tobacco producers, provided at most with a tie. The semi-finished products - insert blanks (10), wrapper blanks (12) and optionally bundles (14) - can be hygroscopically impregnated and/or supplied and stored in a moisture retaining pack. The product to be individually manufactured by the smoker needs no cigarette paper and hence offers the pleasure of quasi-natural smoking. <IMAGE>

Abstract (de)

Zur Anfertigung des Raucherartikels von Hand rollt der Raucher mehrere im wesentlichen rechteckige Tabakblatt-Zuschnitte (10) zu einem Bündel (14). Das Bündel wird dann in einen z.B. rhomboidförmigen Hüllzuschnitt (12) - ebenfalls aus dem Tabakblatt oder aus Tabakfolie geschnitten - eingerollt, wodurch der gebrauchsfertige Artikel entsteht. Für das Einlage-Bündel (14) kann der Raucher eine individuelle Mischung aus verschiedenen Tabaksorten zusammenstellen. Es können auch Bündel auf Vorrat vom Raucher selbst oder als Vorprodukt vom Tabakproduzenten hergestellt werden, allenfalls mit einer Bandage versehen. Die Vorprodukte - Einlage-Zuschnitte (10), Hüllzuschnitte (12) und gegebenenfalls Bündel (14) - können hygroskopisch imprägniert und/oder in einer Feuchthaltepackung angeboten und aufbewahrt werden. - Das vom Raucher individuell anzufertigende Produkt kommt ohne Zigarettenpapier aus und bietet dadurch einen naturnahen Rauchgenuss. <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7

A24C 5/40; A24B 13/00

IPC 8 full level

A24B 13/00 (2006.01); **A24C 5/40** (2006.01)

CPC (source: EP)

A24B 13/00 (2013.01); **A24C 5/40** (2013.01); **A24D 1/022** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 57847 C
- [A] US 3385302 A 19680528 - HERMAN WATTENFORD
- [A] DE 553483 C 19320627 - RICHARD OHMSEN
- [A] FR 1387178 A 19650129 - SEITA

Cited by

EP0693258A1; CN113784631A; EP0615700A1; EP0659353A1; FR2772237A1; EP0934703A1; FR2785504A1; DE19531061A1; DE19531061B4; US10285434B2; US6571803B1; WO0027230A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE DK ES FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0567891 A1 19931103; EP 0567891 B1 19961227; DE 59304852 D1 19970206; FI 931904 A0 19930428; FI 931904 A 19931029

DOCDB simple family (application)

EP 93106338 A 19930420; DE 59304852 T 19930420; FI 931904 A 19930428